

Government of Canada- Guide on Equity, Diversity and Inclusion Terminology-

Guide de la terminologie liée à l'équité, la diversité et l'inclusion

Glossary of terms for EDI and EDI Writing Tools

The Glossary is design in 2 different formats, in Unilingual that you can switch the language on the top right or the Bilingual version that each term have English and French version.

<https://www.noslangues-ourlanguages.gc.ca/en/publications/equite-diversite-inclusion-equity-diversity-inclusion-eng>

It is a tool made available by the Government of Canada on the Language Portal of Canada to explain concepts related to equity, diversity, accessibility and inclusion. The Guide is the result of extensive consultations and of a collaborative effort between more than 20 federal departments and agencies.

The terminology related to equity, diversity, accessibility and inclusion will continue to evolve and never be completely neutral. For this reason, most entries in the Guide contain definitions and usage notes that offer explanations on the particular use of the terms. As language evolves, the Guide will be regularly updated and enhanced with new concepts.

Glossaire des termes relatifs à l'EDI et aux outils d'écriture EDI

Version Française

<https://www.noslangues-ourlanguages.gc.ca/fr/publications/equite-diversite-inclusion-equity-diversity-inclusion-fra>

Il s'agit d'un outil mis à disposition par le gouvernement du Canada sur le Portail linguistique du Canada pour expliquer les concepts liés à l'équité, à la diversité, à l'accessibilité et à l'inclusion. Le guide est le résultat de consultations approfondies et d'un effort de collaboration entre plus de 20 ministères et organismes fédéraux.

La terminologie liée à l'équité, à la diversité, à l'accessibilité et à l'inclusion continuera d'évoluer et ne sera jamais complètement neutre. C'est pourquoi la plupart des entrées du guide contiennent des définitions et des notes d'utilisation qui offrent des explications sur l'usage particulier des termes. Au fur et à mesure de l'évolution de la langue, le guide sera régulièrement mis à jour et enrichi de nouveaux concepts.

Inclusive writing – Guidelines and resources

Inclusive writing – Guidelines and resources – Writing Tips Plus – Writing Tools – Resources of the Language Portal of Canada.

<https://www.noslangues-ourlanguages.gc.ca/en/writing-tips-plus/inclusive-writing-guidelines-resources>

Écriture inclusive – Lignes directrices et ressources

Version Française

Écriture inclusive - Lignes directrices et ressources - Writing Tips Plus - Outils d'écriture - Ressources du Portail linguistique du Canada.

<https://www.noslangues-ourlanguages.gc.ca/fr/cles-de-la-redaction/ecriture-inclusive-lignes-directrices-ressources>